
  

      Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre veci sociálne zdravotnícke a bytové  

     zo dňa 11. 12. 2007 
PROGRAM : 

 

1.) Otvorenie 

2.) Plnenie akčného plánu – OŠKaS a OVSO 

3.) Prerokovanie ţiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným              

občanom  

4.) Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2008 

5.) Rôzne 

6.) Informácie :  

- úlohy vyplývajúce miestnemu úradu zo zasadnutia komisie dňa 06.11.2007 –  

            odpočet 

 

bod 1.) Otvorenie 

 

Predsedkyňa  komisie Mária Pikulíková privítala všetkých prítomných členov  komisie.  

 

Schválenie programu : 

 

 

Za : 10    proti : 0   zdrţal sa : 0 

 

 

Bod 2.) Plnenie akčného plánu OŠKaS, OVSO 

 

Bola spracovaná nová aktualizácia akčného plánu s novými členmi a taktieţ 

zamestnancom boli odovzdané menovacie dekréty. 

Komisia berie na vedomie plnenie akčného plánu. 

 

za : 10   proti : 0   zdrž. sa : 0 

 

 

Bod 3.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 

občanom 

 
Na zasadnutí komisie bolo prerokovaných 5 ţiadostí a vyplatené bolo 15.500,- Sk 

 

Bod 4.) Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2008 

 

Návrh rozpočtu, ktorý odporučila sociálna komisia bol prerokovaný na finančnej 

komisii a následne na zasadnutí MR, kde prešiel bez pripomienok a konečná verzia 

bude schválená na zasadnutí MZ dňa 20.12.2007. 

Komisia berie informáciu na vedomie. 

 

Za :10     proti : 0    zdrž. sa: 0 

 

Bod 5.) Rôzne 

 

Vyššie uvedeného bodu sa zúčastnila aj p. Vidošovičová 

 

Predsedkyňa komisie p. Pikulíková Mária informovala členov o vyhodnotení práce 

komisie pre veci sociálne, zdravotnícke a bytové za rok 2007  : 



  

 

- mesačné preverovanie a odporúčanie dávok sociálne odkázaným občanom 

- úprava VZN 1/2007 o poskytovaní jednorázovej dávky sociálne odkázaným 

občanom 

- aktualizovanie ţiadostí o pridelenie obecných bytov 

- návrh na pridelenie dvoch obecných bytov ţiadateľom (anonymné hlasovanie) 

- anonymná anketa opatrovaných o spokojnosti s OS 

- anketa o darovaní krvi 

- výjazdová transfúzna stanica v Lamači 

- deň boja proti drogám „Ţime zdravo“ (celodenná akcia) 

- vydanie broţúrky „Kde nájsť pomoc v ťaţkej chvíli“ 

- Výber novej opatrovateľskej sluţby (viacero ponúk, schválená MZ 

opatrovateľská sluţba Vitálny ţivot, n.o. od 1.1.2008) 

- Ocenenie bezpríspevkových darcov krvi 12/2007 + ďakovný list 

- Dochádzka členov, prehodnotenie účasti jednotlivých členov komisie 

- Jubilanti (kaţdé 2 mesiace) 

- Dotácie 

 

Predsedkyňa komisie pani Pikulíková Mária navrhla, ţe ak sa člen komisie nezúčastní 

zasadnutia komisie po sebe bez ospravedlnenia 3x, tak následne sa mu pošle vyjadrenie 

listom o vyradení členstva. 

  
Za : 11     proti : 0    zdrž. sa: 0 

 

Niţšie uvedeného bodu sa zúčastnila aj pani Šedová. 

Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková dala návrh plánu práce na rok 2008  a to 

pokračovanie aktivít presne ako v roku 2007 s novou moţnosťou spolupráce 

s novovzniknutým zdruţením postihnutých a na kaţdé zasadnutie komisie prizývať p. 

Izakovičovú. 

 

Za : 12     proti : 0    zdrž. sa : 0 

 

 

Komisia prerokovala ţiadosť p. Mgr. Jany Orviskej ohľadne zriadenia detských 

jasličiek v MČ Bratislava – Lamač. Komisia sa jednohlasne zhodla na tom, ţe keďţe sú 

to len dve mamičky a  MČ Lamač nemá k dispozícii ţiadne priestory pre vytvorenie 

vhodných podmienok pre detské jasle a ani finančné prostriedky na ich prevádzku 

komisia vyššie uvedenú ţiadosť berie na vedomie. 

 

Za :12     proti : 0    zdrž. sa: 0 

 

Termíny komisií na ½ roka budú schválené aţ na zasadnutí MZ. Schválené termíny 

zasadnutí komisie budú zverejnené aj na lamačskej web stránke.  

 

Členova komisie sa dohodli, ţe zasadnutia komisií budú kaţdý mesiac vţdy v utorok 

o 17,00 hod na MÚ MČ Bratislava – Lamač. 

 

Za :12     proti : 0    zdrž. sa: 0 

 

Predsedkyňa komisie informovala o akcii ocenenie športovcov, ktoré sa konalo dňa 

29.11.2007 v kinosále v Lamači, kde sa konala slávnosť, na ktorej starostka MČ BA _ 

Lamač Mgr. Oľga Keltošová udeľovala ceny najlepším športovcom, trénerom 

a cvičiteľom detí a mládeţe, organizátorom telovýchovných aktivít a nositeľom 

výnimočných prejavov dodrţiavania etických zásad Fair play. 

Komisia informáciu berie na vedomie. 



  

 

Za :12     proti : 0    zdrž. sa: 0 

 

Bod 6.) Informácia  o úlohách vyplývajúcich miestnemu úradu zo zasadnutia 

komisie dňa 6.11.2007 – odpočet 

 

Komisia berie splnenie úloh na vedomie. 

 

Za :12     proti : 0    zdrž. sa: 0 

 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie riadne ukončené 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Mária Pikulíková   

                                      predsedkyňa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala : Andrea Janíková – tajomníčka komisie 

 

 

 


